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 Protokoll Styrelsemöte 24 augusti 2023  

Plats:  Rådhuset, Torget 1, Staffanstorp 
Tid:  Klockan 13.00 – 16.00 
 
 
 
Beslutsfattande ledamöter       
  

Jeanette Christiansen  Staffanstorps kommun 
  Anne Piculell Appelros  Försäkringskassan 

Anna Bjärelund  Arbetsförmedlingen 
Johan Douglies  Kävlinge kommun 
Marie Eldh Holmkvist  Burlövs kommun 
Mavis Zander  Vellinge kommun 
Albin Schyllert  Region Skåne 

   
Övriga närvarade  

Torbjörn Lövendahl  Staffanstorps kommun 
Owe Håkansson  Burlövs kommun 

  Annie Niubó   förbundschef 
  Dennis Mårtensson 13.00-13.30 Vellinge kommun 
  Tina Nilsson 13.30-14.00  Staffanstorps kommun 
  Helen Bergenudd Nilsson 13.30-14.00 Staffanstorps kommun 
 
Övriga kallade  
   

Rune Sandström  Kävlinge kommun 
Lars Olsson   Region Skåne 
Michael Sjölund Johnsson  Försäkringskassan 
Charlotte Wannius Falk  Vellinge kommun 
Suzana Popaja  Arbetsförmedlingen 
 

 
 
§ 68 Mötet öppnas 
 

Mötet öppnades och ordföranden hälsar välkommen.  
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§ 69 Godkännande av dagordning 
  

 Samordningsförbundet beslutar 
att godkänna dagordningen 

 
 
§ 70 Protokoll och protokollsjustering 
 

 Samordningsförbundet beslutar 
att utse Annie Niubó till att föra protokoll 

 att utse Albin Schyllert att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll 

 
 

Underskrifter 
 
 Sekreterare  ………………………………… 

   Annie Niubó 
 
  
 Ordförande  ------------------------------ 
   Jeanette Christiansen 
 
 
 Justerande  ………………………………….. 
   Albin Schyllert 
 
 
 Anslagsbevis 
 

 Nämnd/styrelse Samordningsförbundet 
 Sammanträdesdatum 23-08-24 
 Datum för anslags 
 uppsättande 
 Datum för anslags 
 Nedtagande 
 Förvaringsplats för proto- 

kollet  Samordningsförbundet 
   Torget 1, Staffanstorp 
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§ 71 Godkännande av protokoll från 2023-06-05 
 

Samordningsförbundet beslutar 
 att lägga protokollet till handlingarna. 
 
 
§ 72 Projektansökan Vellinge kommun 

Dennis Mårtensson, arbetsmarknadschef Vellinge kommun 
berättar om bakgrunden till projektidén och resultat som 
förstudien förväntas ge: en tydligare bild av vilka prioriterade 
målgrupper förbundet bör ha, process för framtagandet av 
statistik, underlag till den nya hemsidan och spridning genom en 
slutkonferens.   
 
Diskussion om att alla medlemmar inte kommer kunna inkluderas 
på lika sätt. Exempelvis Region Skåne då flera verksamheter inte 
kommer kunna nås och avgränsningar måste göras. Vi kan heller 
inte förvänta oss att alla parter efter förstudien kommer kunna 
delta i samma projekt och ha behov av insatser för samma 
målgrupp, utan det kommer se olika ut. I övrigt positivt att ta 
fram underlag till hemsidan finns med som ett område i 
förstudien samt bra struktur på beskrivningen av hur arbetet ska 
bedrivas.  
   
Samordningsförbundet beslutar  
att godkänna Vellinge kommuns ansökan Förstudie 
Strukturövergripande BKSV och bevilja totalt 398 880 kr för 
verksamhet åren 2023–2024. 
 

 
§ 73 Slutrapport/redovisning insatsen PAS 
 Tina Nilsson och Helen Bergenudd Nilsson, 

arbetsmarknadsenheten Staffanstorps kommun, berättar om hur 
projektet PAS har bedrivits samt resultat och utmaningar. Det har 
varit 45 personer inskrivna totalt och i slutfasen har 30 personer 
varit aktiva. Pandemin och personalomsättningar har medfört 
förändringar och i en del målområden har måluppfyllelsen inte 
varit lika god.  

  
 Fråga om trender i kostnader för ekonomiskt bistånd och om 

projektet har sett faktorer som påverkat utvecklingen i 
Staffanstorps kommun. Dessvärre har inte projektet haft den 
överblicken så att något konkret svar kan ges på den frågan. Fråga 
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om hur arbetet förvaltas efter projektavslut besvaras med att 
arbetet med de som är kvar i projektet fortsätter enligt samma 
metod som i projektet. Hur det kommer se ut framöver är dock 
oklart och upp till ansvariga chefer. Diskussioner om vikten att ta 
vidare lärdomar i detta och framtida projekt. Viktigt att 
beredningsgruppen också tar del av slutrapporten och 
erfarenheter från projektet.  

 
 Avslutande diskussion om stegförflyttningar och hur framsteg kan 

mätas som inte bara handlar om försörjning och arbete. 
Mätningar som kan vara nog så bra resultat är förbättrad hälsa, 
minskad isolering eller minskat antal vårddygn. Förbundschef 
berättar om Växthuset i Köpenhamn, ett forskningscenter som 
tagit fram faktorer som kan mäta arbete med att hjälpa individer 
till arbete eller studier. Beskäftigelses Indikator Projekt, förkortas 
ofta med ”BIP” och används av flera kommuner och andra 
samordningsförbund. Förbundschef och beredningsgruppen har 
dessa möjligheter med sig i diskussioner om uppföljning av 
projekt framöver.  
 
Samordningsförbundet beslutar 
att godkänna slutrapporten för PAS 
 

 
§ 74 Information preliminär statlig tilldelning 2024 
 Information från Försäkringskassan har gått ut till alla 

förbundschefer i Sverige angående vilka summor för varje 
förbund som är aktuella i den preliminära statliga tilldelningen för 
år 2024. I ett e-postutskick i juni uppmanas förbundschefer att 
senast 31 augusti svara om vilken summa förbunden kan komma 
att kunna matcha med inför kommande beslut om den definitiva 
tilldelningen senare under hösten. Staten bidrar med hälften av 
medlen till samordningsförbunden, Region Skåne en fjärdedel och 
kommunerna en fjärdedel.  

 
Tilldelningen för Samordningsförbundet Burlöv-Kävlinge-
Staffanstorp-Vellinge är avsevärt högre än tidigare år och uppgår 
till totalt 3 326 000 kr vilket är en ökning med 1 326 000 kr från år 
2023. Inget annat förbund har en så stor skillnad mellan 2023 års 
tilldelning och den preliminära tilldelningen för år 2024. 
Förbundschef har varit i kontakt med kontaktperson vid 
Försäkringskassan som förklarat att Vellinge kommun ej tidigare 
varit inräknat då det vid denna tid förra året ej var helt klart med 
att Vellinge kommun skulle ansluta sig till förbundet. Tilldelningen 
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baseras på befolkningsantal, försörjningsmått samt antal individer 
i arbetsför ålder.  
 
Regionråd Lisa Flinth vid Region Skåne har meddelat 
förbundschefen i telefon under gårdagen att de kan matcha den 
preliminära statliga tilldelningen. Region Skåne håller möte med 
förbundscheferna i frågan vid samma tidpunkt som detta 
styrelsemöte.    
 
Då det i förbundet inte finns planerade insatser som behöver 
täckas av den ökade tilldelningen, samt att budgetberedningarna i 
merparten av kommunerna inte har räknat in en så pass större 
del, resonerar styrelsen att det bästa är att svara 
Försäkringskassan att förbundet matchar med samma summa 
som tidigare år. Det motsvarar en statlig tilldelning om 2 mkr, där 
Region Skåne bidrar med 1 mkr kommunernas del uppgår till 1 
mkr.  
 
Samordningsförbundet beslutar 
att svara Försäkringskassan att kommunerna och regionen för år 
2024 kan matcha en statlig tilldelning om 2 mkr 
 
Samordningsförbundet beslutar 
att i svaret till Försäkringskassan informera om att förbundet har 
som målsättning att kunna matcha en statlig tilldelning om 
3 326 000 kr för år 2025 
 

 
§ 75 Pågående projekt 
 Förbundschef redogör för pågående projekt och de två senaste 

tertialrapporterna från AKTIV och SamTeam 2.0 Burlöv. Det tredje 
projektet som pågår, SamTeam 2.0 Staffanstorp, väntas inkomma 
med sin första rapport till nästa styrelsemöte i september. Då 
SamTeam 2.0 Burlöv har informerat om att de har svårt att nå 
deltagare till projektet föreslår förbundschef att projektansvarig 
Annette Ekenberg bjuds in till nästa styrelsemöte i september för 
en dialog.  

 
 Styrelsen konstaterar att rapporten från AKTIV inte är utförlig nog 

och heller inte förklarar arbetet som pågått på ett förståeligt sätt. 
Framöver behöver informationen i rapporten vara mer 
djupgående, förklarande och på ett bättre sätt berätta om arbetet 
som varit samt på vilket sätt projektet verkat för att nå uppsatta 
mål. Exempelvis är det otydligt om projektet inkluderar deltagare 
i projektet eller endast är metodutvecklande. Det förklaras inte 
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heller vad som menas med en god fungerande samverkan, som 
projektet beskriver man vill uppnå.  

 
 Styrelsen konstaterar att det är en god idé att bjuda in 

projektansvarig vid SamTeam 2.0 Burlöv till nästa styrelsemöte 
för en dialog om problem som uppstått med att skriva in 
deltagare. Vidare behöver det i SamTeam 2.0 Burlöv förtydligas 
med vad som menas med brist på resurser då den reviderade 
projektplanen som antogs i våras, syftade till att justera mål mot 
beslutad budget.     

 

Samordningsförbundet beslutar  

att lägga tertialrapporterna för AKTIV och SamTeam 2.0 Burlöv till 

handlingarna.  

Samordningsförbundet beslutar  
att bjuda i projektägare för SamTeam 2.0 Burlöv Annette 
Ekenberg för dialog med styrelsen kring deltagare vid 
nästkommande sammanträde 28 september. 

 
§ 76 Statusuppdatering hemsida/grafisk profil 
 Förbundschef informerar om den avslutade direktupphandlingen 

gällande grafisk profil och hemsida. Efter inkomna offerter från 
tre aktörer fattades beslut om tilldelning till SURR AB med kontor 
i Malmö. Den totala kostnaden uppgår till 90 000 kr och arbetet 
pågår under hösten.  

 
 Diskussion om vem som är målgrupp för hemsidan då arbete med 

målgrupp, syfte och målsättning presenteras i förarbetet till 
uppdraget. Invånare, politiker, tjänstepersoner är ju alla 
inkluderade i förbundets arbete med på olika sätt. Kan hemsidan 
fungera som en plats för att anmäla intresse i rollen som 
invånare? Eller ska den ha som syfte att ge kunskap om hur 
myndigheter arbetar?  

 
Förbundschef informerar om att Samordningsförbundet NNV 
Skåne har ställt en fråga till Nationella rådet om krav på 
tillgänglighet på förbundens hemsida ska vara samma som hos 
andra myndigheter.  

 
Förbundschefen kommer bevaka frågan om tillgänglighetskrav på 
hemsidan samt ta med dagens diskussioner i startmötet med 
SURR på fredag. Styrelsen konstaterar att det är positivt att 
Vellinge kommuns förstudie planerar att ta fram underlag som 
kan presenteras på den nya hemsidan. Förbundschef informerar 
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om att förarbetet med Surr kring målgrupp, syfte och målsättning 
samt nästkommande steg kommer att förankras i 
beredningsgruppen.   

 
 
§ 77 Beslut direktupphandling avtal ekonomitjänst 
 Förbundschef informerar om arbetet med direktupphandling av 

ekonomitjänst som också behandlats i ordförandeberedningar. I 
tidigare e-postutskick från styrelseordförande har uppställning av 
de olika offerterna delgetts styrelsen. Information gavs då också 
att det inte har varit möjligt att gå vidare med det tilltänkta 
samarbetet med Kävlinge kommun, främst beroende på brist på 
besked från Löneservice Burlöv.  

 
 Det föreslagna redovisningsföretaget R&W i Trelleborg har goda 

referenser från andra samordningsförbund, en fördelaktig prisbild 
samt visat på god tillgänglighet i dialogen i samband med 
direktupphandlingen. Bifogat avtal fastställer uppsägningstid på 
två månader och utgår i övrigt från Srf konsulternas mall, 
branschorganisationen för auktoriserade redovisnings- och 
lönekonsulter.  

 
 Styrelsen konstaterar att det är en god idé att avtalet börjar gälla 

från och med 1 september. Det är ett efterlängtat samarbete som 
det nya avtalet innebär, detta mot bakgrund av de omfattande 
problem som Azets Insight AB orsakat och fortfarande orsakar 
förbundet.  

 
Samordningsförbundet beslutar 
att ingå avtal avseende ekonomitjänster med Rosengren och 
Walldén Redovisning AB (R&W) 556502–8619 från och med 1 
september 2023  

 
 
§ 78 Grundutbildning Finsam 
 Styrelseordförande informerar om möjligheten att genomgå 

digital grundutbildning om Finsam under hösten via Nationella 
rådet. Utbildningen är tre timmar lång och det är möjligt att söka 
ersättning för förlorad arbetsinkomst för den tiden. Förbundschef 
undersöker om det också är berättigat till arvode.   

  
Samordningsförbundet beslutar 
att erbjuda samtliga styrelsemedlemmar möjligheten att 
genomgå grundutbildningen. Förbundschef skickar länk för 
anmälan och tider i separat utskick till styrelsen.  
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§ 79 Övrigt 
  

Framtida delårsrapport 
När delårsrapporten är klar önskar Mavis Zander, Vellinge 
kommun att den delges kommunstyrelsen. Styrelsen är eniga om 
att rapporten ska delges parterna på samma sätt som 
årsredovisningen.  

 
Samordningsförbundet beslutar 
att framledes delge delårsrapporten samtliga medlemmar likt 
rutin för årsredovisningen. 

 
Information om diskussioner om resurs från Arbetsförmedlingen 
till projekten SamTeam 2.0 
Anna Bjärelund, Arbetsförmedlingen, informerar om pågående 
diskussioner med förbundschef om möjligheter till extra resurs 
från AF till pågående projekten SamTeam 2.0. Detta skulle i så fall 
innebära att projekten får lämna in tilläggsansökan för extra 
medel till detta.  
 
Diskussion om det ens ska vara möjligt med tilläggsansökningar 
för pågående och redan beslutade projekt. En nackdel kan vara 
att om det tillåts kan skapas en orimlig förväntan på projekt att 
det alltid är möjligt at söka extra medel. Trots farhågorna ser 
styrelsen att en tilläggsansökan ska kunna vara möjlig att lämna 
in, men att det inte finns några garantier på att den kommer 
beviljas.  
 
Bestridandet av faktura från Azets Insight AB 
Förbundschef informerar om att Azets Insight AB 
dubbelfakturerat kostnad för arbetsgivarintyg samt låtit bli att 
kreditera summa för påförda kostnadsräntor på skattekontot. 
Detta har inneburit att förbundschef bestridit en faktura.  
Redovisningskonsulten vid Azets Insight AB har återkommit och 
efter genomförd utredning kommit fram till att kostnadsräntorna 
inte beror på dröjsmål från Azets. Redovisningskonsulten 
upptäckte i samband med utredningen det skett 
dubbelkreditering för förseningsavgift från Fora (orsakad av 
Azets). Vidare har lönekonsult vid Azets återkommit i frågan om 
dubbelfakturering för arbetsgivarintyg och lovat att kreditera 
summan för detta på nästkommande faktura. Som ett resultat av 
dialogen och det som framkommit, har överenskommelse träffats 
och fakturan betalats av förbundet.  


